

《单词百科:imperfectness是什么意思?imperfectness怎么发音?imperfectness的解释和用法》

英语单词imperfectness是什么意思?imperfectness怎么读?imperfectness怎么发音?简答网为您整理了imperfectness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



imperfectness怎么读

imperfectness的读音:[' m p r:f ktn s]

imperfectness的意思

1、n.不完全, 缺点, 不完善;

imperfectness的近义词

1、imperfection n.不完美;缺点, 瑕疵;

imperfectness的双语例句

1、So the reformation, improvement and enforcement of economic regulation during the transformation period is not only the adjustment of inadequate resources allocation caused by market imperfectness and market failure, but also a rational choice of the transference and relocation of risk cost.

变革、改善和强化转型期政府的经济性规制是对某些市场不完全性和市场失灵可能引起的资源配置不当所进行的调整，又是对风险成本的转移和再分配的理性选择。

2、In the practical process, information imperfectness and information asymmetry are not the patent of the principal. The agent also may be on the inferior position for information. Principal also have the motivation of opportunism, and it also will lead to the moral hazard.

现实交易过程中，信息不完全和信息不对称，并不是委托人的专利，代理人也有可能处于信息劣势地位，委托人同样有机会主义的动机，同样会产生道德风险。

3、Imperfectness and Function Transition of Internal Auditing Work in Medical Institutions

医疗机构内部审计工作的不足与职能转型

4、Credit Imperfectness Represents the Foremost Problem Facing China's Stock Market

信用缺失是中国股市最突出的问题

5、On the Cause and Countermeasure of Imperfectness of Ideological and Political Education

论思想政治教育效果欠佳的成因与对策

6、One of them is the imperfectness of the right relief system for civil servants.

公务员权利救济制度的不完善就是其中的一个重要问题。

7、Countermeasures to the Imperfectness of the Trademark Legislation in Our Country

浅析商标反向假冒&我国商标立法缺失及对策

以上是简答网为您整理的imperfectness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于imperfectness的用法、imperfectness的释义、imperfectness的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/imperfectness>

